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Arthur Nersesian's underground literary treasure is an unforgettable slice of gritty New
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York City life...and the darkly hilarious odyssey of an anonymous slacker. He's a
perennial couch-surfer, an aspiring writer searching for himself, and he's just trying to
survive. But life has other things in store for the fuck-up. From being dumped by his
girlfriend to getting fired for asking for a raise, from falling into a robbery to posing as a
gay man to keep his job at a porn theatre, the fuck-up's tragi-comedy is perfectly
realised by Arthur Nersesian, who manages to create humour and suspense out of
urban desperation. Written in a style compared to crossing J.D. Salinger with Irvine
Welsh, Nersesian's novel is totally absorbing.
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评论

"As the components of your life are stripped away, after all the ambitions and hopes
vaporize, you reach a self-reflective starkness - the repetitious plucking of a single
overwound string."

-----------------------------
MTV还出书，你说能咋样~

-----------------------------
为毛会有人想把这个拍成电影-
-还从没看过一本观感这么差的书，一直念叨怎么还不结束怎么还不结束。倒也不是写
得不好，就是对男主完全产生不了好感也没有共鸣- -大概会成为他least
likable的角色之一吧...对shy的挑片眼光彻底绝望。大男主这点蛮吸引人的（大概是这
剧本唯一的看头），演头有（乞丐play哈哈哈哈真的不是他自己吗？！），福利也算可
以，但是他的方式和一些情境让我有些担心。可能整个故事影像化之后会比文字好些？
毕竟是ny自己文化的故事，PD/AD做好了可能还是不错=
=收回之前说像MEDG的话，虽然有迷影+文化圈这层相像，但比起别扭的成年loser因一

http://www.allinfo.top/jjdd


再的错误选择而变乞丐的生活，我觉得我还是对nerd中学生的迷影友谊和对生命意义的
探索更感兴趣= =
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